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Mestno gledanšče ljubljansko
je bilo že precej časa potrebno
močne investicijske injekcije,
še posebej zaradi vedno več
ljubiteljev teatra, ki se želijo
dunovno razvedriti ravno pod
streho MGL.

Mestno gledaliSče je prenov
ljeno. Od bivše frančiškanske
dvorane, ki je bils seveda ne-
koč zgrajena v druge narnene,
so ostale le osnovne stene dvo
rane, vse drugo pa je tiovo. Ne-
katera razmerja pa vsekakor
lahko vidimo, če se ozremo po
Čopovi ulici in zagledamo ve-
liko betonsko zgradbo, ki se vi-
je nad živahno ulico

Po novem je gledališki oder
ninogo večji, dvorana pa se
razteza v enem samem pošev-
nem nivoju. Igralca bodo dobi-
li svoje garderobe, v stavbi pa
bodo tudi vsi upravni prostori.
Sedežev ni več, kot jih je bilo
poprej, vendar pa so sedaj ne-
primerno bolj udobni. Z vsake^
ga sedeža je možna popolna vi-
dljivost na celoten oder, dose-
žen pa je tudi izreden zvočni
učinek.

Osvetlitev odra je avtomati-
zirana. Električni regulator pa
je naredil Inštitut Jožefa šte-
fana.

Poleg same dvorane in odra
bodo usposobljeni še dodatni
prostori za vaje. Velike možno-
sti za povečanje dejavnosti me-
stnega gledališča bodo dane z
dvoranieo za manjše prireditve
komornega značaja, kot so raz-
ni recitacijski večeri, eksperi-
mentalne predstave, kjer bo na-
stopilo manj igralcev.

Pogovarjali smo se s pod-
predsednikom mestne skupšči-
ne in direktorjem MGL Serge-
jetn Vošnjakorn, napletli pa
smo tudi na finandna sredstva.

»Proračunskih sredstev je šlo
za to stavbo zelo malo,« je me-
nil tov. Vošnjak. »V zadnjih le-
tih je bilo, predvsem ob začet-
ku graditve stavbe, namensko
dodeljenih 3,15 milijona N di-
narjev, ob koncu leta 1973 pa
še 480.000 din. Vrednost inve-
sticije, in to tistega dela, ki bo
kasneje služil izključno gledali-
šču, pa bo 30 miHjonov dinar-
jev. Na mestni skupščini
imamo vloženo prošnjo za
2,480.000 dinarjev. To je sicer
še prošnja, če pa bi bila reali-
zirana, bi šlo tako iz proračun-
skih sredstev za prenovljeno
mestno gledališde 20 odstotkov
vseh sredstev S tem v zvezi
nastaja tudi težava; predvide-
no je, da preidejo z letošnjim
tetom vse takšne ;nvesticije na
Jjubljansko Kuiturno skupnost,
kjer pa doslei še ni bilo govo-
ra o investiraniu v MGL, saj
se tudi MGL še ni obrnilo na
ta naslov.«

Mestno gledališče ljubljansko
je mestna skupščina izvzela iz
obveznosti, da je treba plačeva-
ti komunalne prispevke, tako
pa se je tudi gradnja nove gle-
dališke stavbe v določeni me-
ri pocenila. Mestno gledališče
je iskalo tudi soinvestitorje, na-
šlo pa jih je v nekaterih go
spodarskih organizacijah, kot
Konditor, Veletekstil, Galant,
Volna in nekatere druge, ki so
bile pripravljene sprejeti dolo-
čen delež pri investiranju
MGL.

Sedaj delavoi podirajo ploto
ve v Copovi ulici. Tako vidimo
betonske bloke in plošče, nas
pa je zanimalo, kaj je pravza-
prav že doseženo.

Direktor MGL je menil: »Gle-
dališče — dvorana in oder sta
dokončana, čeprav sta zadnja
stena in tla odra praktično na
pol odprta, saj celotna stavba
še ni gotova. Na srečo to letos
niti ni tako mctilo, kot bi lah-
ko v hujši zimi. Predstave se
kljub temu v redu odvljajo.
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